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ESANT JULIÀ DE LÒRIAAENTREVISTA A COPE ANDORRA-AD RÀDIO

“Vistes les xifres actuals, Natur-
landia acabarà rescatada, com
EMAP.” Així de taxatiu es va mos-
trar aquesta setmana el conseller
de Socialdemocràcia i Progrés
(SDP) al comú de Sant Julià de
Lòria, Josep Roig, a l’espai Par-
lem-ne, de l’emissora COPE An-
dorra-AD Ràdio, on també va cri-
ticar durament l’actitud de la
majoria amb relació al projecte.

Roig va basar el seu pronòstic
en els resultats de l’auditoria de
Camprabassa –“els únics núme-
ros que he vist sobre el projec -
te”–, que posaven en dubte la via-
bilitat. Un informe elaborat per
una empresa que va acabar sent
acomiadada per l’equip de go-
vern, al parer de Roig, “pel simple
fet que els resultats no els van
agradar”. En aquest sentit, el re-
presentant d’SPD va qualificar els
fets de “surrealistes”, ja que “quan
es tira endavant un projecte, l’a-
valuació externa, objectiva i
transparent, no es pot ignorar”.
Per aquest motiu, va posar en re-
lleu que una auditoria “ha de ser-
vir per veure els punts forts i els
febles, i així progressar, i no per
acomiadar algú que t’està dient
que tens un problema”.

INTERÈS NACIONAL

A més del fet que l’equip de
Montserrat Gil ignori els resultats
d’aquesta auditoria, Roig també
va lamentar que la cònsol major
“insisteixi tant darrerament sobre
el fet que Naturlandia ha de ser

un projecte d’interès nacional,
equiparant-lo amb les pistes d’es-
quí”. I hi va afegir que pel que fa a
impacte turístic, “entre el parc
d’animals i el negoci de la neu hi
ha una diferència important”.

Vinculant-ho amb Naturlan-

dia, el conseller d’SPD també va
llançar una crítica al balanç ne-
gatiu dels comptes del comú,
amb 851.000 euros de dèficit. “A
final de l’any passat, quan es va
aprovar el pressupost, la majoria
buscava aquest titular: Aprova-

rem uns comptes que seran posi-
tius, amb 180.000 euros de super -
àvit”, va recordar Roig, que hi va
afegir que mesos després, en la
taula d’ingressos i despeses, “ens
trobem de cop i volta uns recon-
duïts, per un import d’un milió

d’euros, per una previsió del dèfi-
cit de 851.000. I tothom sap que
aquests reconduïts són per finan-
çar Naturlandia”.  

El polític de Socialdemocràcia i
Progrés va assegurar que “el que
més em molesta de tot això és
que no es digui la veritat a la ciu-
tadania, que se la mantingui en-
ganyada”. Al mateix temps, va la-
mentar la resposta que li va
donar el conseller de Finances
lauredià, Joan Besolí, quan va de-
manar-li per aquests reconduïts.
“Va dir que cal ser flexible en els
comptes. Jo també sé fer pressu-
postos flexibles: puc dir que em
gastaré 13 milions i gastar-me’n
15”, va ironitzar.

JORDI SALAZAR
Andorra la Vella

Roig pronostica que Naturlandia
“acabarà rescatada, com EMAP”
El conseller de Socialdemocràcia i Progrés veu “surrealista” que s’acomiadi l’auditora de Camprabassa “pel
simple fet que els resultats no agradin”SDenuncia “l’engany al ciutadà” que suposen els comptes del 2012
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Parròquies

Josep Roig

“En un projecte,
l’avaluació externa,
objectiva i transparent,
no es pot ignorar”

CONSELLER D’SPD AL COMÚ DE SANT JULIÀ

“Ens trobem de cop i
volta reconduïts d’un
milió d’euros per
finançar Naturlandia”

“El que més em
molesta de tot això 
és que no es digui la
veritat a la ciutadania”

QUÈ HA DIT

Una de les novetats de la Fira
d’Andorra la Vella d’aquest any és
la mostra d’artesans ubicada al
passeig del riu. El bon temps i l’al-
ta afluència en aquesta altra fira
van marcar la jornada d’ahir, si bé
no tots els paradistes es van mos-

trar d’acord amb aquesta separa-
ció de la fira comercial, ni amb la
ubicació. Mentre alguns assenya-
laven que és una bona manera de
donar valor al producte i que la
gent pugui visitar el que més li in-
teressa, altres van manifestar que
preferirien ser a l’envelat per
atraure més públic i estar res-
guardats en cas de mal temps.

És el cas de la dependenta del
Forn Franquesa de Perafita, que
va indicar que a dins “es fan coses
per a nens” i els visitants “hi estan
més”. Va reconèixer que estan
contents perquè el temps acom-
panyava, però va afirmar que la
gent entra per un cantó i surt per
l’altre i sovint no torna enrere per
tornar a passar. També el respon-

sable de confitures Cal Senzill va
afirmar que “el passeig queda
una mica estret per al pas de via-
nants, carrets i compradors”. En
canvi, la responsable d’una de les
parades de joies, Olga Carretero,
va valorar satisfactòriament el
canvi, ja que “allò és més comer-
cial i nosaltres tenim un altre estil
de producte”. En la mateixa línia,
la representant de Girasol Gara-
pinyades, Laura Villavivencia, va
dir que “el pas de la gent és ex-
cel·lent i connecta les dues parts
de la fira”.

Bona afluència a la Fira d’artesans tot i els
dubtes sobre la ubicació al costat del riu
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